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Interpelacja w sprawie wymiany starych opraw sodowych na nowe oprawy 
typu LED. 
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W związku z początkiem nowego roku budżetowego proszę o zrealizowanie w ramach 

środków z puli bieżącego utrzymania oświetlenia drogowego kolejnego etapu prac przy 

modernizacji latarni przy ciągach pieszych obejmującego wymianę starych opraw sodowych na 

nowe oprawy typu LED (parkowe) przy chodnikach prowadzących ód trotuarów wzdłuż al. 

Smorawińskiego do kładki dla pieszych pomiędzy ul. Kiepury i ul Paganiniego znajdującą się 

przed wiaduktem nad al. Solidarności. 

Aktualnie oświetlenie w/w ciągów pieszych, które stanowi majątek miejski, funkcjonuje w 

postaci starych, kilkunastolemich opraw sodowych - w większości wyposażonych w klosze typu 

„kula" (bardzo już zżółknięte), które powodują szkodliwe zjawisko tzw. zanieczyszczenia 

świetlnego. Ze względu na niedużą liczbę słupów w tym miejscu prace te'nie pociągną za sobą 

znacznych nakładów finansowych. Liczę więc na przychylenie się do mojego postulatu w zakresie 

ich wymiany. 
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